
Skjærviken båtforening

Medlemsmøte 19.10 2021
Dato: 19.10.2021

Sted: Viks selskapslokaler

Tilstede: 18 stk

Agenda:

● Informasjon om tilstanden på bryggefront og foreslåtte tiltak

● Løfteanordning båter ved opptak/uttak

● Informasjon om fornying av det elektriske anlegget på bryggene

Referat:

Bryggefront og foreslåtte tiltak

Bevegelsene i bryggefronten har doblet seg siden juni. Noe må gjøres neste sommer. Det vil derfor bli
avstemning på årsmøte 2022 vedrørende bryggefront.

Løfteanordning ved opptak og uttak

Når det gjelder løfteanordning av båter så ble det diskutert 2 alternativer, truck og kranbil. Ved bruk av
kranbil så vil det trolig være 2 uttaksdager om våren og 2 om høsten. Da vil det ikke være mulig å ta opp
båter utenom disse dagene. Båtforeningen slipper samtidig utgifter til vedlikehold, forsikring og
godkjenning.

En truck er meget tung og krever sertifikat for å kjøre. Det er det bare 2 stk. i komiteen som setter ut og
tar opp båter som har det sertifikatet. Det krever samtidig forsikring, vedlikehold og årlige godkjenninger.

Rampe var også et tema, så styret skal se på hvor stort areal som trengs å ta fra kai/parkeringsplass og
utarbeide en kalkyle.

Elektrisk anlegg

Det elektriske anlegget er i så dårlig forfatning, at styret har besluttet at arbeidet med nytt anlegg blir
iverksatt. Når isen har lagt seg kan elektrikerne gå på isen, noe som gjør arbeidet enklere og trolig
billigere.



Skjærviken båtforening

Finansiering

Vedrørende finansiering av de budsjetterte prosjektene vil et lån på kroner 2.000.000.- ikke føre til et
behov for økte utgifter for båtforeningens medlemmer.

Vedlegg

PowerPoint som ble benyttet på medlemsmøte hvor det blant annet ligger et budsjett på bryggefront,
elektrisk anlegg og evt. kjøp av truck.


